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СТАНІСЛАВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ 

ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

П Р О Т О К О Л 

ХХХІХ сесії VІІ скликання 

 

Від 20.12.2019 року                                 
Зала засідань  
Станіславської сільської ради  
10-00  год 

                                                                                       Загальний склад ради –  26 депутатів, 
                                                                                       Були присутні на засіданні  

     20.12.2019 – 15 депутатів 

                      (список додається); 
     Присутні запрошені - 10 

                                 (список додається) 
Голова сесії – сільський голова   
Желуденко Володимир 
Володимирович 

Секретар засідання сесії – депутат 

виборчого округу № 20 

Завещана Ольга Леонідівна 

  

Сільський голова – Желуденко В.В. відкриває засідання сесії 
 

Сільський голова: Шановні депутати! Із загальної кількості 26 обраних депутатів 
сільської ради на засідання ХХХІХ сесію прибули поки, що 15. 

Відсутні поки, що 11 депутатів. 

Крім депутатів сільської ради, на засідання запрошувались:  заступник з питань 

діяльності виконавчих органів сільського голови, в.о. старости сіл Широка Балка та 
Софіївка, начальники відділів сільської ради, працівники сільської ради (доповідачі), 
депутати районної ради. 

Присутні також на сесії сільської ради громадськість: 

жителі села Станіслав: 
Щербина Анатолій Олексійович  
Халіуліна Тетяна Володимирівна 

Осавітній Віктор Петрович 

Лич Віктор Павлович 

 

жителі села Широка Балка: 

Обрубінська Тетяна Захарівна 

Талько Людмила Петрівна 

 

Ісаєнко Дмитро Миколайович, член громадської організації Українське об’єднання 

учасників бойових дій та волонтерів у Херсонській області» 
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Сільський голова: Шановні депутати!  
У відповідності зі ст. 46 Закону України „Про місцеве 
самоврядування в Україні” ХХХІХ сесія сільської ради VІІ 
скликання є повноважною. Вношу пропозицію засідання 
ХХХІХ сесії відкрити. 

Інші пропозиції будуть? Немає. 
Засідання ХХХІХ сесії VІІ скликання Станіславської сільської ради оголошується 
відкритим. 
/Звучить Гімн України/ 
Сільський голова приймає участь у голосуванні. 
 

Сільський голова Шановні депутати! У відповідності із регламентом сільської 
ради нам необхідно утворити лічильну комісію. 

     Переходимо до утворення лічильної комісії. До складу 
лічильної комісії пропоную обрати депутатів сільської ради: 
Чечін Євген Васильович      депутат округу№ 6 

Тарасова Світлана Миронівна    депутат округу № 12  

Литвиненко Інна Павлівна     депутат округу № 14 

 

Інші пропозиції будуть? Не поступило. Хто за дану лічильну комісію прошу 
проголосувати. За - 15. Хто проти- ? Немає. Утримався? Немає. Приймається. Лічильну 
комісію прошу зайняти свої місця. 
 

Сільський голова:  Шановні депутати! Нам необхідно затвердити порядок  
               денний засідання ХХХІХ сесії VІІ скликання.  
Порядок денний був Вам розданий з Вашого дозволу весь зачитувати не буду.  
Пропонується внести зміни до порядку денного, а саме: 
зняти з порядку денного 9 питання  

9. Про передачу коштів додаткової дотації у вигляді міжбюджетного трансферту. 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 
включити до порядку денного питання за № 10 

Про затвердження розпоряджень виданих сільським головою в міжсесійний період. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 

зняти з порядку денного 22 питання 

22. Про  умови оплати праці сільського голови у 2020 році 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 
включити до порядку денного питання за № 22 

 22. Про реєстрацію транспортного засобу. 
  (Доповідає сільський голова Желуденко В.В.) 
включити до порядку денного питання № 41 

 41. Про внесення змін до п.1.10. рішення сільської ради від 26.11.2019 року № 
678/1005 «Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського 
призначення». 
 

1. Про звіт про виконання сільського бюджету Станіславської сільської ради за 9 
місяців 2019 року. 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування та  звітності  Сміюха Н.В.) 
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2. Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року №  331/658 «Про 
сільський бюджет на 2019 рік».   

   (Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

3. Про внесення змін до місцевих Програм на 2019 рік. 

 (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л) 
4. Про затвердження місцевих Програм. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л. 
співдоповідачі: Кравченко Г.І., Стасюк Т.М., Тріщанович М.В., Потапова А.Ю, Симоньянц 
С.М., Волошин Ф.Є., Швець К.І., Завещана О.Л., Маланчук Н.В.). 

5. Про внесення змін до місцевих Програм. 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л. 
Співдоповідачі: Тріщанович М.В., Безродня В.В., Василенко А.В., Загоровська Л.В.) 

6. Про Програму соціально-економічного та культурного розвитку Станіславської 
об’єднаної територіальної громади на 2020 рік. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
7. Про сільський бюджет на 2020 рік. 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування та  звітності  Сміюха Н.В.) 

8. Про укладення угод про передачу міжбюджетних трансфертів між місцевими 
бюджетами у 2020 році. 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 

9. Про передачу у 2020 році з сільського бюджету Станіславської сільської ради до 

районного бюджету Білозерського району субвенції у вигляді міжбюджетного трансферту 
на здійснення видатків районного бюджету. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 

10. Про затвердження розпоряджень виданих сільським головою в міжсесійний період. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 
планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 

11. Про встановлення вартості харчування та розміру батьківської плати за харчування 
дітей у закладах дошкільної освіти Станіславської сільської ради. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
12. Про організацію харчування та встановлення вартості харчування учнів у закладах 

повної загальної середньої освіти Станіславської сільської ради. 
(Доповідає: начальник відділу освіти, молоді та спорту сільської ради Потапова А.Ю.) 
13. Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року № 344/671  «Про 

затвердження структури, загальної чисельності апарату  Станіславської сільської ради та її 
виконавчих  органів на 2019 рік». 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

14. Про затвердження структури, загальної чисельності апарату Станіславської 
сільської ради та її виконавчих органів на 2020 рік. 
 (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

15. Про затвердження структури та штатної чисельності Станіславського закладу 

дошкільної освіти – центр розвитку дитини «Казка» Станіславської сільської ради 
Херсонської області на 2020 рік.  

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
16. Про затвердження структури та штатної чисельності Широкобалківського закладу 

дошкільної освіти ясла-садка «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської 
області на 2020 рік.  
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       (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
17. Про затвердження структури та штатної чисельності  Комунального закладу 

«Культурно-дозвілєвого комплексу» Станіславської сільської ради «Лідер на 2020 рік». 
(Доповідає: директор КЗ КДК Станіславської сільської ради «Лідер» Симоньянц С.М.) 

18. Про затвердження структури та штатної чисельності  комунальної установи «Центр 
з надання соціальних послуг» Станіславської сільської ради Херсонської області на 
2020 рік.  

(Доповідає: директор КУ «Центр з надання соціальних послуг» Швець К.М.) 
19. Про затвердження структури та штатної чисельності Станіславської школи мистецтв 

на 2020 рік. 
(Доповідає:секретар ради Завещана О.Л.) 

20. Про організацію оплачуваних громадських робіт на 2020 рік. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
21. Про перелік робіт, що будуть виконуватись робітниками зайнятими на громадських 

роботах. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
22. Про реєстрацію транспортного засобу. 

(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.)  
23. Затвердження графіку проведення чергових пленарних засідань сесій сільської ради 

у 2020 році. 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

24. Про затвердження плану дій щодо просування гендерної рівності у Станіславській 
громаді Херсонської області на 2019-2020 роки. 

 (Доповідає: керуюча справами (секретар) виконавчого комітету Лихошва О.В.) 
25. Про затвердження Положення про консультації з громадськістю в Станіславській 

територіальній громаді.  
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

Земельні питання: 
доповідає провідний спеціаліст з питань земельних відносин Загоровська Л.В 

26. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 
власність громадянам — учасникам АТО  для ведення особистого селянського 
господарства та про передачу земельних ділянок у приватну власність; 

27. Про розгляд заяви гр. Майдан А.П. з питання розроблення землевпорядної 
документації щодо встановлення меж присадибної ділянки; 

28. Про відмову гр. Сіпко Н.С. в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства в межах населеного пункту;  

29. Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Криловій Г.Т.; 
30. Про відмову гр. Ковбасі В.В. в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 
житлового будинку, господарських будівель та споруд; 

31. Про розгляд заяв громадян з питань використання присадибних ділянок та щодо 
надання дозволів на розроблення проектів землеустрою; 

32. Про розроблення детального плану території та надання дозволу на розробку 
проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність для 
будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і 
споруд; 

33. Про розгляд звернення гр. Кириченко Т.О. щодо передачі їй у власність земельної 
ділянки для будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських 
будівель і споруд; 



6 

 

34. Про передачу земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства 
у приватну власність гр. Повод К.М., яка має право постійного користування на цю 
ж ділянку для ведення особистого підсобного господарства; 

35. Про передачу земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства 
у приватну власність гр. Божко С.С., яка має право постійного користування на цю 
ж ділянку для ведення особистого підсобного господарства; 

36. Про розгляд заяви гр. Прусової Л.П. з питання розроблення землевпорядної 
документації щодо встановлення меж присадибної ділянки; 

37. Про передачу у власність земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
житлових будинків, господарських будівель і споруд (присадибних ділянок) гр. 
Мандри-           ку А.М.; 

38. Про виділення в натурі земельних часток (паїв) гр. Кучмі Г.Г. та гр. Дроздовій Л.М. 
39. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо відведення у 

власність земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд гр. Безродньому В.С.; 

40. Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського призначення. 

41. Про внесення змін до п.1.10. рішення сільської ради від 26.11.2019 року № 678/1005 
«Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського 
призначення» 

 

Регламент засідання не встановлювався. 
Чи є питання по порядку денному? 

Немає. 
Хто за даний порядок денний прошу голосувати: 
За – 15 

Проти – 0 

Утрималося – 0 

Прийнято. 
 

 

1. СЛУХАЛИ:          Про звіт про виконання сільського бюджету Станіславської сільської 
                                    ради за 9 місяців 2019 року. 
  

Доповідала:            Сміюха Н.В. звіт про виконання сільського бюджету Станіславської 
сільської ради за 9 місяців 2019 року був розглянутий на комісіях 
сільської ради та на виконавчому комітеті сільської ради, проект 

рішення та звіт  були оприлюднені на сайті сільської ради. Всі бажаючі могли ознайомитися 
зі звітом, якщо питань не має з Вашого дозволу зачитаю проект рішення. Зачитала проект 
рішення, що додається. 
     

 

Сільський голова: запитань немає? Голосуємо.  
                                         

                                                    ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

                                               

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
    

1. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про звіт про виконання сільського 

        бюджету Станіславської сільської ради за 9 місяців 2019 року», 

        додається. 
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2. СЛУХАЛИ:         Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року  
                                           №  331/658 «Про сільський бюджет на 2019 рік».   
 

Доповідала:                   Сміюха Н.В.   проект розглядався на постійній комісії сільської 
      ради, зачитала проект рішення, що додається.                                    

Сільський голова:       Питань немає? Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

2. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

сільської ради від 21.12.2018 року №  331/658 «Про сільський 
бюджет на 2019 рік», (додається). 

 

3. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до місцевих Програм на 2019 рік. 

 

Доповідала:      Завещана О.Л. даний проект рішення був розглянутий на 
«бюджетній комісії» 18.12.2019 року. У нас є подання від 
головного бухгалтера сільської ради Сміюхи Н.В. яка провела 

аналіз усіх Програм і щоб використати кошти по Програмам де були не використанні кошти 

написала подання про внесення змін до місцевих Програм. Також є подання від директора 
КЗ КДК «Лідер» де вона просить внести зміни до Програми по заходах. Подання також 
надійшло від  Станіславської амбулаторії. Коротко ознайомила із змінами до кожної 
Програми до якої вносяться зміни та проектом рішення, що додається.   

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Скажіть загальну суму із заробітною платою із матеріалами на комунальне 
господарство? 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка  

 По Програмі підтримки забезпечення населення якісною питною водою: 
- придбання насосів – 5,3 тис. грн; 
- поточний ремонт артсвердловин – 87,365 тис. грн; 
- дотація на виплату заробітної плати – 486,5 тис. грн; 
- витрати  на електроенергію – 98,0 тис. грн. 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

Це 1 млн десь виходить. Володимирович, а як Ви добавляєте кошти на 

електроенергію із яких розрахунків? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Ми виділяємо рішенням сесії сільської ради першочергово це на заробітну плату. 

Потім виділяли на електроенергію. Ці кошти цільові вони перераховуються на рахунок в 
органах Державного казначейства. Для того щоб КП використало ці кошти вони повинні 



8 

 

надати план використання де чітко прописано, якщо це наприклад електроенергія, подають 
рахунок із Обленерго, якщо це заробітна плата то це буде лише заробітна плата, 
нарахування, ЄСВ, прибутковий і пенсійний. Якщо надаємо кошти для ремонту 
артсвердловини то ці кошти отримують лише на ці види робіт. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Ось ми чули по Програмі по якій надається матеріальна допомога назвіть з останніх 
громадян 5 прізвищ кому була надана найбільша матеріальна допомога. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Згідно цієї Програми виділяються кошти громадянам на лікування, на поховання 
також надзвичайні ситуації, ось в останньому місяці була надана допомога двом сім’ям які 
постраждали внаслідок пожеж. У нас є порядок виплати таких допомог максимальні 
виплати це 2000 грн на лікування онкохворим. Перед розглядом даного питання на 
засіданні виконавчого комітету у нас є комісія яка попередньо розглядає заяви громадян та 
поданні документи. У комісію входять медики які розбираються у діагнозах. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 На протезування виділялися кошти? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Кошти у Програмі були заплановані учасникам АТО та Чорнобильцям, але ніхто не 
звертався. 
 

 Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Сума була названа 2000 грн онкохворим заперечень не маю, але є дуже складні 
ситуації життєві, треба вносити зміни у Положення про надання матеріальної допомоги. 
Це стосується пенсіонера Коржука Ігоря Андрійовича який заплатив за першу операцію 
40000 грн, операція пройшла не вдало людині ампутували ногу. На скільки я знаю йому 
виділили матеріальної допомоги з сільського бюджету 1000 грн. Я Вас прошу вишукати 
кошти і цій людині виділити більше коштів.  
 

Сільський голова:             Ніхто не проти треба внести зміни до Програми. 
    Якщо запитань більше не має голосуємо.                                         
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                      

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

                                                                             

3. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про внесення змін до місцевих Програм на 

       2019 рік», що додається.   

 

4. СЛУХАЛИ:                Про затвердження місцевих Програм 

 

Доповідала:             Завещана О.Л.,  18.10.2019 року було спільне засідання 
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           постійних комісій сільської ради де був розглянутий проект 

           бюджету сільської ради та проекти місцевих Програм. Зачитала 
звіт про збір пропозицій до бюджету сільської ради 2020 року Станіславської ОТГ, що 
додається. Озвучила зміни які пропонується внести по кожній Програмі у частині виділення 
коштів з місцевого бюджету на 2020 рік. 
 

  Волошин Федор Євгенович, старший інспектор по праці, оподаткування  та 
благоустрою, в.о. старости старостинського округу села Софіївка 

 По Програмі на бензин для мопеду потреб стояла 19,0 тис. грн планується виділити 
10,0 тис. грн. А інші кошти я буду дофінансовувати із власної заробітної плати? На 
сьогоднішній день мопед вже 2 місяці, а бензин я купую за власні кошти? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 У поточному році ми не передбачали видатки на бензин для мопеду, як Ви знаєте ми 
купили його спонтанно у листопаді місяці. 
 

Завещана О.Л.       при розгляді даного питання зачіплю розкриття і другого 

питання у цьому питанні. Надала роз’яснення по питанню внесення 
змін до місцевих Програм на 2020 рік. Адже у нас є Програми які 

були затверджені на декілька років. Надала роз’яснення та ознайомила із пропозиціями які 
пропонується внести до місцевих Програм у частині фінансування на 2020 рік. 
 

Щербина Анатолій Олексійович, житель села Станіслав 

 20,0 тис. грн на пільгові ліки це на рік? 

 

Сільський голова:       пільгові ліки забезпечує держава ми даємо співфінансування з  
         місцевого бюджету. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 У мене є два протоколи 1 протокол загальних зборів пенсіонерів, 2-й протокол 

ініціативної групи і скрізь постає питання пільгового перевезення і друге питання нам 
необхідно готуватися до літа і потрібно окремим, наголошую окремим пенсіонерам робити 
пільгову воду. Клімат наш наближається до пустині. І нашим пенсіонерам полити городину 
влітку за 12 грн за 1 куб вони причетні таким чином на голод. Коли бюджет робився не 
треба самим, я розумію Ви всі грамотні спеціалісти але коли важливі питання прошу нехай 
приходять наші люди з ініціативної групи у яких є великий життєвий досвід, які можуть 
щось підказати, а Ви можете дослухатися до них. 
  

Щербина Анатолій Олексійович, житель села Станіслав 

 Як я зрозумів жодної копійки для пільгового перевезення пенсіонерам не виділено. 
Друге питання лікуємо зуби у Станіславській амбулаторії треба зробити ренген зубу, 
ренгену не має їдь у смт Білозерка. Треба щось робити. Пенсіонеру треба витратити на 
дорогу 50 грн щоб зробити ренген зуба. У Комунальному підприємстві люди звільняються 
не має кому робити бо не платять заробітну плату, а вода тече в лиман. Більше року тече 
вода я і говорив і вже заяву писав,  два дні назад голова говорив усе зроблено. 
 

 Петрушак Анатолій Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 7, села Станіслав, слюсар КП «Надія», в.о. начальника КП 
Станіславської сільської ради «Надія» 

 Ми не встигаємо ремонтувати пориви води. 
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Щербина Анатолій Олексійович, житель села Станіслав 

 Кошти даємо з бюджету сільської ради, а вода тече вже рік. 
 

Волос Любов Валентинівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 24, села Широка Балка, головний бухгалтер Широкобалківської сільської ради 

 Питання по Програмі освіта кошти по двом школам на придбання ми ділимо навпіл, 
але забуваємо, що у Широкій Балці автобус яким користуються усі, а кошти витрачаються 
на його утримання із придбання Широкобалкіського ЗПЗСО. 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Поділили кошти навпіл бо як Ви знаєте зменшено додаткову дотацію з державного 
бюджету, яка надається на малий обслуговуючий персонал, комунальні послуги і всі інші 
видатки по школам. 
 

Сільський голова:       Дійсно у Широкобалківському ЗПЗСО ідуть ще витрати 

        на автобус. 
 

Щербина Анатолій Олексійович, житель села Станіслав 

 Володимир Володимирович, чому більше року тече вода в лиман? 

 

Сільський голова:       Ми зараз розглядаємо Програми. По Програмам ще питання 

     будуть? 

 

Осавітній Віктор Петрович, житель села Станіслав, пенсіонер 

 Чому у нас не має такого працівника електрика у КП який міг би за кошти людям 
ремонтувати освітлення у будинку і були б кошти? 

 

Петрушак Анатолій Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 7, села Станіслав, слюсар КП «Надія», в.о. начальника КП 
Станіславської сільської ради «Надія» 

 Віктор Петрович, запросіть таку людину ми хоч завтра візьмемо у КП. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Давайте зробимо таку послугу затвердимо прейскурант. Це наше життя. 
  

Сільський голова:              Надавайте Ваші пропозиції у письмовій формі. 
    Надійшла пропозиція по Програмі освіта внести 

    зміни зменшити фінансування на придбання по 

Станіславському ЗПЗСО і збільшити фінансування по придбанню по Широкобалківському 
ЗПЗСО. Там дійсно автобус на який необхідно здійснювати придбання. 

Взагалі ситуація по школам на наступний рік. Щоб Ви знали школи це делеговані 
повноваження передані нам державою, ми повинні виконувати ці повноваження, але 
держава на такі повноваження повинна виділяти кошти. У минулому році на школи ми 
отримали від держави додаткову дотацію в сумі майже 5 млн 500 тис грн то в цьому році 
на 2020 рік держава виділила 2 млн 60 тис. грн. Це дотація на утримання молодшого 
обслуговуючого персоналу, енергоносії, харчування дітей, придбання. Зараз усі органи 
місцевого самоврядування в такій ситуації як і ми на 62% держава дала менше коштів на 
техперсонал, енергоносії та харчування дітей. На сьогоднішній день припинено всі 
фінансування по іншим статтям крім захищених бо у державі коштів не має. Ситуація по 
медицині ми платимо на утримання фельдшерських пунктів І квартал це десь приблизно 
70,0 тис грн. Після І кварталу у Широкій Балці буде пункт здоров’я і буде фінансуватися з 
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державного бюджету, що стосується с. Софіївка фельдшерського пункту там не планується 
робити пункт здоров’я. Тому якщо ми хочемо щоб він там був то треба буде виділяти на 
його утримання кошти із сільського бюджету. Держава кошти на нього виділяти не буде. 
Що буде далі чи додасть держава кошти чи не додасть я не знаю. У січні місяці буде 

проблема із заробітною платою у школах по оплаті праці молодшому обслуговуючому 
персоналу, ось така ситуація. Держава дала кошти і розбила їх по місячно. Взагалі нам по 
освіті не вистачає 3 млн. грн. І навіть якщо ми знімемо усі кошти із Програм все одно нам 
цих коштів не вистачить. Є сподівання, що все таки держава додасть фінансування на 
освіту. 
 

Завещана О.Л.        зачитала проект рішення, що додається. 

          

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Назвіть нам цифри по освіті. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Станіславський ЗДО-ЦРД «Казка» - 5359,0  тис. грн. 
Широкобалківський ЗДО «Світлячок» - 3641,88 тис. грн. 
Станіславський ЗПЗСО – 11991,02 тис. грн. 

            Широкобалківський ЗПЗСО – 7201,33 тис. грн. 
  

Завещана О.Л.              По освіті у нас на придбання заплановано 30,0 тис грн 

         по Шрокобалківському ЗПЗСО та 30,0 тис. грн. по  
Станіславському ЗПЗСО 30,0 тис. грн. Голова пропонує зняти 5,0 тис. грн з Станіславського 
ЗПЗСО. 
 

Сільський голова:              Коштів все одно не вистачає треба буде добавляти. 
            

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 На послугах також 30,0 тис грн заплановано, Любов Валентинівна можливо зняти 

Із послуг 30,0 тис. грн на автобус? 

 

Тарасова Світлана Миронівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 12, села Станіслав, старша медична сестра Станіславської амбулаторії ЗПСМ 

 Все одно кошти будете додавати. Навіщо знімати кошти? Це просто буде гра. 
Вважаю залишити так як є. А потім додавати на автобус кошти. 

 

Сільський голова:              Залишаємо без змін які були запропоновані по Програмі освіта.  
    Голосуємо. 

                                          

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.П.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

4. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження місцевих  

                                               Програм», (додається). 
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5. СЛУХАЛИ:                    Про внесення змін до місцевих Програм. 
    

 

Доповідала:                         Завещана О.Л. зачитала проект рішення зі змінами до проекту, 
                                               що додається. 

 

Сільський голова:         Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
                                          

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.             “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

5. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до 
місцевих Програм», (додається). 

 

6. СЛУХАЛИ:                   Про Програму соціально-економічного та культурного розвитку 

         Станіславської об’єднаної територіальної громади на 2020 рік. 
     

Доповідала:                        Завещана О.Л. зачитала проект рішення та ознайомила 

                                              із додатком 2 Програми зі змінами. 
Зміни стосуються виключення з додатку 2 Програми захід  
Будівництво   електропостачання вуличного  освітлення  вул.Українська,  пров. Річний 
Станіславської сільської  ради, що знаходяться в с.Станіслав Білозерського  району  
Херсонської  області сума 112,801 грн 

 

Сільський голова: Питань є? Немає. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

 

6. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про Програму соціально-економічного та 

                                               культурного розвитку Станіславської об’єднаної територіальної  
                                               громади на 2020 рік», (додається). 
 

7. СЛУХАЛИ:   Про сільський бюджет на 2020 рік. 
 

Доповідала:                         Сміюха Н.В. перед тим як складати проект бюджету сільської 
ради на бюджетний рік ми збираємо бюджетні запити від 
керівників установ після цього ми опрацьовуємо запити і 

першочергово у проекті передбачаємо кошти на захищені статті, а далі на інші видатки. 
Проект бюджету сільської ради від 18.10.2019 року був розглянутий на спільному 

засіданні постійних комісій сільської ради та оприлюднений на сайті сільської ради. Всі 
хто мав бажання ознайомитися з проектом бюджету сільської ради міг ознайомитися. 
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 Запитань по проекту рішення сільської ради «Про сільський бюджет на 2020 рік» 
не надходило. Зачитала проект рішення зі змінами до проекту від 18.10.2019 року. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Можна розшифрувати  пункт 6 рішення? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Першочергово це повинно здійснюватися оплата першочергових видатків, якщо на 
єдиному рахунку не вистачає коштів на здійснення першочергових видатків, через 
Державне казначейство України проводиться процедура підписується договір на позику на 
місяць на який не вистачає коштів, тобто прораховується потреба в заробітній платі і 
захищених статтях і які є кошти на рахунку різниця коштів яких не вистачає надається 
безвідсоткова позика. З наступного місяця коли витрачаються кошти надходження які ідуть 
на загальний фонд, якщо я не помиляюся 30% на погашення цієї позики, а різниця 
повертається в бюджет оце є позика. У минулому році і поточному році ми позики не 
оформляли. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Звертаю Вашу увагу, що в проекті рішення сільської ради «Про сільський 
бюджет на 2020 рік» від 18.10.2019 року прописана сума 49 336,1 тис. грн, у проекті від 
18.12.2019 – 46 259,080 тис. грн., зараз Наталія Володимирівна зачитала у проекті іншу 
суму. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Величина цієї позики я вважаю повинна бути обмежена. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

Віктор Павлович, Ви пропонуєте у проекті рішення прописати суму. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Взагалі, що таке бюджет? Ми пануємо суму коштів на рік, які ми заробимо на 
протязі року та кошти які надасть нам держава. Бухгалтер після прийняття бюджету планує 
помісячний розпис тобто скільки коштів надійде у місяць і коли і на що ми зможемо їх 
витратити. Якщо ми запланували сьогодні 400 тис. грн на Програму по землі це не буде 
значити, що у січні ми зможемо реалізувати цю Програму. Тому якщо наприклад у вересні 
місяці не надійдуть заплановані надходження до бюджету, а нам треба буде заплатити 
заробітну плату працівникам, наприклад дитячого садка, то сільський голова буде 
змушений брати позику, щоб виплатити заробітну плату працівникам. 
 

Сільський голова:     Державне Казначейство теж веде розрахунок, скільки коштів нам  
          дать щоб ми могли повернути. 

 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Я пропоную, щоб була якась сума конкретна затверджена. Я покажу Вам 
протокол обласного Пленуму Ветеранів. Держава відмовилася від 8 зобов’язань 
Конституцію порушили, а Ви говорите. Ми прийшли не ламати Вам роботу, а допомогти. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

Ви говорите поставити якусь суму у Бюджетному Кодексі це не передбачено. Чому? 
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Наприклад держава підніме вартість комунальних послу, а ми поставили у планах кошти 
нище тарифу у нас наприклад не вистачає коштів і ми не перекриємо. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Сесія збирається кожен місяць. Внесете зміни о бюджету. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

           Скажіть у процентному відношенні скільки ми коштів витратили на заробітну плату  
у минулому році і у цьому році. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

         Я не брала звіт. Вцілому у нас по громаді відсотків 70%  заробітна плата це за 2019 

рік. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Наших власних надходжень скільки? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Власних доходів по загальному фонду 13 млн 897 тис. грн. 
 

Сільський голова: Ще запитання є. Питань немає? Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
  

7. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про сільський бюджет на 

2020 рік», (додається). 
 

8. СЛУХАЛИ:                    Про укладення угод про передачу міжбюджетних трансфертів  
    між місцевими бюджетами у 2020 році. 
 

Доповідала:                         Сміюха Н.В. зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Питань немає? Немає, голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

8. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про укладення угод про 

    передачу міжбюджетних трансфертів між місцевими  
    бюджетами у 2020 році», (додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:                     Про передачу у 2020 році з сільського бюджету Станіславської  
    сільської ради до районного бюджету Білозерського району  
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                                               субвенції у вигляді міжбюджетного трансферту на здійснення 
видатків районного бюджету. 
 

 

Доповідала:                     Сміюха Н.В. зачитала проект рішення, що додається. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Володимир Володимирович, надає звіт ЦРЛ, чи ні? 

 

Сільський голова:     не надають. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 

ЗДО–ЦРД «Казка» 

            А ми запити пишемо? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Пишемо. 
 

Сільський голова: Вчора у  терапевтичному відділенні  померла людина і 
Доманський просив мене надати транспорт для перевезення 
небіжчика. Спочатку я почав шукати транспорт але 

потім я йому сказав, Ви говорили діяти по закону так давайте діяти по закону читайте наказ 
Мінздрав 1995 року. Якщо в лікарській установі помирає людину відповідальність за 
доставку тіла до судмедекспертизи відповідає керівник медичної установи. Я сказав, як Ви 
до нас так і ми до Вас. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 

ЗДО–ЦРД «Казка» 

              Все одно звіт треба вимагати. 
 

Сільський голова: Чи є тепер сенс це робити. Бо з 01.04.2020 року вони будуть 
фінансуватися з держави напряму. 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

          Це кошти державні, ми як трансферти. Ми даємо кошти на обслуговування наших 

громадян. Ми не маємо ці кошти не дати це державні кошти. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 

ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Ми їм перераховуємо 1 млн. 300 тис. грн. Наших громадян може лежати 10 

чоловік. Як вони лікуються, як списуються ліки на наших громадянах. І чи саме ці 
кошти пішли на громадян нашої громади. Оце я говорю дайте мені звіт. 
 

Сільський голова: ми це зрозуміли, ще два роки тому і писали йому листи. Але в 
законодавстві ніде конкретно не написано і він користується 
цією прогалиною, що ми не можемо на нього подати в 

правоохоронні органи. Він користується цим і не надає нам звіт.  
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Ось для чого і треба громадські організації. Підключайте громадськість і вона хай 

працює з цього питання. 
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Сільський голова:  підключайтеся. З першого квітня вторинна ланка переходить на 

      електронну медицину. Тобто держава на пряму буде виділяти 

кошти. Щодо нашої Станіславської амбулаторії скаже краще за 

мене Анатолій Вікторович. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

 Ми два роки вже працюємо згідно підписаних декларацій. У сільську раду вже 

кошти не надходять. Кошти ходять за пацієнтом. Тільки сільська рада фінансує 
амбулаторію у частині комунальних послуг. З квітня місяця при реформуванні вторинної 
ланки передбачено такий самий принцип вони повинні до цього часу на протязі І кварталу 
утворити КНП, заключити договір з службою здоров’я і потім будуть отримувати кошти за 
пророблену роботу. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

 Як ті кошти ходять за пацієнтом, якщо за все треба платити у лікарні. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

                                            Де Ви платите кошти? У хірургії? Чи де? А тепер не будете. 
 

Сільський голова: Ще не відомо, що буде з Білозерською ЦРЛ з нашим 

 терапевтичним відділенням Станіславським. 
 

 Потяк Надія Володимирівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 13, села Станіслав, пенсіонерка 

             Фізкабінет чому закрили? 

 

Тарасова Світлана Миронівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 12, села Станіслав, старша медична сестра Станіславської 
амбулаторії ЗПСМ 

             Тому, що кошти виділяються державою лише на лікаря і медсестру. На фізкабінет 

не передбачається. 
 

Сільський голова:     Якщо питань більше немає. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

9. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про передачу у 2020 році з  
                                               сільського бюджету Станіславської сільської ради до районного  
                                               бюджету Білозерського району субвенції у вигляді 
міжбюджетного трансферту на здійснення видатків районного бюджету», (додається). 
 

 



17 

 

10. СЛУХАЛИ:                Про затвердження розпоряджень виданих сільським головою в 

                                               міжсесійний період. 
 

Доповідала:                          Сміюха Н.В. ознайомила із розпорядженням сільського голови 

та проектом рішення. 
 

Сільський голова: Запитання є? Якщо питань немає голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.   

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

10. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження 

                                               розпоряджень виданих сільським головою в міжсесійний 

                                               період», (додається). 
 

11. СЛУХАЛИ:                Про встановлення вартості харчування та розміру батьківської  
                                            плати за харчування дітей у закладах дошкільної освіти  
                                            Станіславської сільської ради. 
   

Доповідала:                    Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення. Є пропозиція 
внести зміни до проекту рішення, а саме пункту 2. 

 

Встановити з 01 січня 2020 року батьківську плату за харчування однієї дитини, яка 
відвідує заклади дошкільної освіти сільської ради в такому розмірі:  

50% - батьківська плата,  
50% - кошти місцевого бюджету. 

Викласти у іншій редакції: 
Встановити з 01 січня 2020 року батьківську плату за харчування на день однієї 

дитини, яка відвідує заклади дошкільної освіти Станіславської сільської ради в розмірі 50% 
від вартості харчування. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

           Людмила Григорівна скільки в садочку пільговиків? 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

            38 дітей які користуються 100% пільгою. Але кошти нам бюджетом не 

відшкодовуються. Харчуємо на ті що даєте на харчування. 
 

Сільський голова: Якщо питань немає більше голосуємо. 
                              

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Литвиненко І.П.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

      

     

Сільський голова:               Рішення прийняте. 
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11. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про встановлення вартості  
                                               харчування та розміру батьківської плати за харчування дітей у  
    закладах дошкільної освіти Станіславської сільської ради», 

(додається). 
 

 

12. СЛУХАЛИ:               Про організацію харчування та встановлення вартості харчування  
           учнів у закладах повної загальної середньої освіти Станіславської  
           сільської ради. 
 

Доповідала:                      Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення.  
 

Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  
Згідно Постанови безкоштовно обов’язково харчуємо лише дітей з малозабезпечених сімей 
1-4 класи. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Дійсно таких дітей може кількість збільшитися, тому можемо внести зміни до проекту 
рішення. 

 

Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  
 У нас на січень місяць є продукти чим харчувати дітей, тому  з 01.02.2020 року. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

             А в Широкій Балці закуплені продукти? Любов Валентинівна? Тоді вносимо зміни 
до проекту рішення, пропонуються такі зміни до проекту: 
-   дітей із сімей, які отримують допомогу відповідно до Закону України "Про державну 
соціальну допомогу малозабезпеченим сім’ям» з 1-х по 4 класи; 

Встановити вартість харчування з 01 лютого 2020 року; 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

              Яка вартість однієї дитини в день? 

 

Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  
 Сьогодні були збори батьків початкової школи і було вирішено що харчувати дітей 
1-4 класів за батьківські кошти 10 грн в день на одну дитину, а 5-11 класи у нас було 
прийнято рішення ще у вересні 2019 року 18 грн. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 А діти з категорійних сімей будуть харчуватися на 7 грн. Це нібито і булінг буде 
між дітьми. 
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Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  
 Після зборів до мене підійшла бабуся у якої діти під опікою, і спитала їм також 
тепер платити? Вона прослухала усю інформацію які будуть діти харчуватися за 7 грн. І 
вона сказала, що якщо є можливість харчуватися за бюджетні кошти за 7 грн то вони 
будуть харчуватися за 7 грн. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Так бабусю це задовольняє, але коли із 15 чоловік із класу наприклад троє  будуть їсти 
іншу їжу то у дитини буде моральна травма на все життя. 

 

Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  
Ольга Леонідівна, а коли діти і по сім їсти не будуть і лишаться у класі. Для них булінгу не 
має? Як вирішити це питання? У нас із 200 дітей старшої школи їдять 60 дітей, булінгу не 
має відповідно до інших? 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

               Скільки всього дітей їдять? Якість продуктів. 
 

Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  
            Їло 260 дітей тепер буде менше. Якість продуктів усі сертифікати за відповідністю. 
Ми стали автономні і змінили постачальників. 
 

Сільський голова: Більше не має питань, голосуємо. 
  

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Литвиненко І.П.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

    

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

12. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про організацію харчування та  
    встановлення вартості харчування учнів у закладах повної  
    загальної середньої освіти Станіславської сільської ради», 

(додається). 
 

13. СЛУХАЛИ:                  Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року 

                                             № 344/671  «Про затвердження структури, загальної чисельності  
                                             апарату  Станіславської сільської ради та її виконавчих  органів 
на 2019 рік». 
 

Доповідала:                         Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення  та змінами до 
нього, а саме зміни у датах з 25.02.2020 на 29.02.2020. та 
15.01.2020 року на 10.01.2020 року. 
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Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Так, що відділ освіти працює до 15.01.2020 року? 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Ні відділ освіти працює ми просто виводимо посади бухгалтерів бо школи і садочки 
вийшли у самостійність. А щоб скоротити посаду на якій працює людна треба попередити 
за два місяці. Головний спеціаліст, бухгалтер працює до 29 лютого 2020 року. А Анжелі 
Юріївні підготувати зміни до Положення. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 А потім куди вони ідуть? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

           Один бухгалтер із відділу освіти працює у Широкобалківському ЗПЗСО другий 

бухгалтер у закладі дошкільної освіти. На даний час у відділі один бухгалтер, якого треба 

попередити про скорочення. 
 

Сільський голова: Всім зрозуміло. Якщо заперечень не має голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Литвиненко І.П.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

  

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

13. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

сільської ради від 21.12.2018 року № 344/671  «Про 
затвердження структури, загальної чисельності апарату                                        

Станіславської сільської ради та її виконавчих  органів на 2019 рік»», (додається). 
 

14. СЛУХАЛИ:                  Про затвердження структури, загальної чисельності апарату 

                                   Станіславської сільської ради та її виконавчих органів на 2020  
                                   рік. 
 

Доповідала:                            Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення та запропонувала 
зміни до проекту, а саме змінити дати з 25.02.2020 на 29.02.2020 
рік у п.3 проекту рішення. 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Ольга Леонідівна, а у відділі освіти залишається інспектор з питань бухгалтерського 
обліку? 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Це декретне місце тому ми цю одиницю не скорочуємо. 
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 Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Державний реєстратор має юридичну освіту?  
 

Сільський голова:  Так. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

 Ми у нашому ЦНАПі повинні мати людину яка повинна надавати первинну 
юридичну допомогу людям. Тому можна сумістити ці дві посади державного реєстратора і 
юриста, бо усі конфлікти які виникають у цій кімнаті вони народжуються лише тому якщо 
хтось не знав свої права або їх порушили. І для того щоб людина зрозуміла у чому справа 
їй треба їхати у Білозірку спочатку і витрачати кошти у центр надання первинної юридичної 
допомоги. Коли людина отримає цю первинну допомогу то виїздить багато коштів. Тому 
пропонуємо цю посаду сумістити з державним реєстратором. Щоб первинну юридичну 
допомогу людина могла отримати у сільській раді. Адже ми працівникам доплачуємо за 
виконання особливо важливої роботи. 
 

Сільський голова:  Пропозиція приймається. Можна ввести в посадові обов’язки  
    реєстратору. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав 

Адже ми працівникам доплачуємо за виконання особливо важливої роботи. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

 Підтримую цю пропозицію. Також необхідно, щоб був юридичний супровід 
юристом засідань сесій сільської ради постійно. 
 

 Сільський голова:  Питання є? Немає. Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

   

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

14. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження структури, 
                                   загальної чисельності апарату Станіславської сільської ради та її 
                                виконавчих органів на 2020 рік», (додається). 
 

15. СЛУХАЛИ:              Про затвердження структури та штатної чисельності 
Станіславського закладу дошкільної освіти – центр розвитку 
дитини «Казка» Станіславської сільської ради Херсонської 
області на 2020 рік.   

 

Доповідала:                     Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення та поданням 

                                            директора Станіславської ЗДО-ЦРД «Казка» Кислої Л.Г. від 

                                            06.12.2019 року № 185, що додається про затвердження бухгал- 
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 терської служби. 
 

 Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 
супроводу 

 Розпочала зачитувати доповідну записку роз’яснення, щодо створення 
бухгалтерської служби в Станіславському ЗДО-ЦРД «Казка». 
 

 Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Припинила доповідь Кістінь І.В. Можна я поясню чому виникло таке питання. Суть 
не в тому щоб створити бухгалтерську службу суть питання в тому, щоб нормалізувати або 
зробити нормальну оплату праці бухгалтерів. Ви щойно зачитали скільки бухгалтерів в 
апараті сільської ради, скільки бухгалтерів у відділі освіти. Наш бухгалтер ночує у 
дитячому садку, бо дуже багато роботи. Ми самостійні, а заробітна плата бухгалтера 2900, 
а це і заробітна плата і харчування, і матеріальні цінності, перекази, робота з Казначейством 
і він ставить підписи на всіх фінансових документах і несе відповідальність. На сьогодні я 
розумію є законодавство Ви знімаєте це з себе і пропонуєте нам платити бухгалтерам 
премії. По фінансовим документам я не маю право платити бухгалтеру премію щомісячно 
в розмірі посадового окладу. Бо приїдуть перевіряючи, а я не можу це робити. Можу 
виплачувати бухгалтеру лише за напруженість та інтенсивність але хто буде робити на 
заробітну плату 3,0 тис. грн.? Коли ми ішли в самостійність Ви говорили Володимир 
Володимирович разом з бухгалтером, що ми вирішимо це питання. На бухгалтерів наших 
поклали вже усе. Давайте створимо бухгалтерську службу. Не говоріть що не можна, 
вивчіть це питання. Якщо буде головний бухгалтер то ми зможем платити заробітну плату 
на два розряди менше від директора, це трішки більша заробітна плата але не три тисячі 
гривень. Нам взагалі по нормативам положено 2,3 одиниці бухгалтера, а у мене один він. 
І ми не службовці ми не можемо кожного місяця отримувати премію. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Повернути це питання на доопрацювання комісії. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Ми розглядали це питання на комісії і додатково вивчали. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 У кожному бюджеті повинно окремою статтею бути 2% від заробітної плати на 
преміювання у мене таких коштів у бюджеті не має і ніколи не було. Виділяйте мені кошти 
і я буду преміювати. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Є кошторис який передбачає по кодах видатків є КЄКВ заробітна плата там не має 
окремо заробітноїпати і премій.  

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 У мене в цьому році на два місяці не вистачало у закладі заробітної плати. А я буду 
виплачувати щомісячно премії бухгалтеру і знову не буде вистачати коштів, а приїде 
перевіряючий і скаже, що ти робила? Я не маю права цього робити. 
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Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 

супроводу 

 Хто Вам не дає Людмила Григорівна у Положенні про преміювання написати 

періодичність надання премій? 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Преміювати щомісячно бухгалтера, а потім у кінці року не дати премію 
обслуговуючому персоналу. 
 

Сільський голова:  Це питання не лише ЗДО-ЦРД «Казка», а і усіх закладів 

    освіти. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Прошу утворити бухгалтерську службу включити завгоспа і медичну сестру і 
виділити окремим підрозділом. 
 

Сільський голова:  ми зараз це питання не вирішимо. Ставимо на голосування  
    даний проект рішення. Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 12, “Проти” - 0, “Утрималось” – 3. 

     

     

Сільський голова:  Рішення не прийняте. 
 

Литвиненко І.П.  прошу вибачення але мені терміново по сімейним обставинам треба  
залишити засідання сесії. 
 

Сільський голова: Порахуйте присутніх депутатів, чи є кворум? 

 

Тарасова С.М.  депутатів 13 

 

Сільський голова: Шановні депутати у зв’язку з тим, що у нас не має кворуму 

   сесію ми продовжувати не можемо, можемо зробити перерву. На 
який день переносимо засідання сесії. Надійшли пропозиції до понеділка до 14-00. 

Оголошується перерва до 23.12.2019 рок 14-00 години. А зараз давайте послухаємо 
Халіуліну Т.В.  
 

Халіуліна Тетяна Володимирівна, жителька села Станіслав 

 Зачитала звернення, що додається до протоколу даного засідання сесії. 
  

ОГОЛОШЕНА ПЕРЕРВА до 23.12.2019 року 14-00 години 
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23.12.2019 рік 14-00 година  
Присутні громадськість: 
Гаврилів Світлана Степанівна 

Халіуліна Тетяна Володимирівна 

 

Сільський голова: Шановні депутати! Із загальної кількості 26 обраних депутатів 

сільської ради на засідання ХХХІХ сесії 23.12.2019 року прибули поки, 
що 18. У відповідності зі ст. 46 Закону України „Про місцеве 

самоврядування в Україні” засідання ХХХІХ сесії сільської ради VІІ скликання від 
23.12.2019 року є повноважною. Вношу пропозицію засідання ХХХІХ сесії відкрите 
20.12.2019 року продовжити. 
 

Лічильну комісію у складі: 
Чечін Євген Васильович      депутат округу№ 6 

Тарасова Світлана Миронівна    депутат округу № 12  
Литвиненко Інна Павлівна     депутат округу № 14 

було обрано 20.12.2019 року, але сьогодні відсутня депутат сільської ради Литвиненко Інна 
Павлівна тому пропонуються зміни до членів лічильної комісії замість Литвиненко І.П. 
обрати Моравську І.В. Хто за – 19, проти 0, утрималися- 0, прийнято. 
 За ці два дні після відкриття сесії життя іде і змінюються обставини тому 
пропонується внести два питання до порядку денного: 

16. Про виправлення технічних помилок у рішенні сільської ради від 11.06.2019 
року № 508/835. 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

та  
27. Прогноз бюджету Станіславської об’єднаної територіальної громади на 

2021-2022 роки. 
Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 

планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 
 

16. Про виправлення технічних помилок у рішенні сільської ради від 11.06.2019 
року № 508/835. 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

17. Про затвердження структури та штатної чисельності Широкобалківського 
закладу дошкільної освіти ясла-садка «Світлячок» Станіславської сільської 
ради Херсонської області на 2020 рік.   

 (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
18. Про затвердження структури та штатної чисельності  Комунального закладу 

«Культурно-дозвілєвого комплексу» Станіславської сільської ради «Лідер на 
2020 рік». 

(доповідає: директор КЗ КДК Станіславської сільської ради «Лідер» Симоньянц 
С.М.) 

19. Про затвердження структури та штатної чисельності  комунальної установи 
«Центр з надання соціальних послуг» Станіславської сільської ради 
Херсонської області на 2020 рік.  

(доповідає: директор КУ «Центр з надання соціальних послуг» Швець К.М.) 
20. Про затвердження структури та штатної чисельності Станіславської школи 

мистецтв на 2020 рік. 
                  (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
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21. Про організацію оплачуваних громадських робіт на 2020 рік. 

   (доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
22. Про перелік робіт, що будуть виконуватись робітниками зайнятими на 

громадських роботах. 

 (доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
23. Про реєстрацію транспортного засобу. 

(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 
24. Затвердження графіку проведення чергових пленарних засідань сесій 

сільської ради у 2020 році 
      (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
25. Про затвердження плану дій щодо просування гендерної рівності у 

Станіславській громаді Херсонської області на 2019-2020 роки. 
          (Доповідає: інспектор з проектного менеджменту Сонько Р.С.) 

26. Про затвердження Положення про консультації з громадськістю в 
Станіславській територіальній громаді. 

      (доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
27. Прогноз бюджету Станіславської об’єднаної територіальної громади на 

2021-2022 роки. 
Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку 

планування, економічної діяльності та  звітності  Сміюха Н.В.) 
Земельні питання: 

28. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
у власність громадянам — учасникам АТО  для ведення особистого 
селянського господарства та про передачу земельних ділянок у приватну 
власність; 

29. Про розгляд заяви гр. Майдан А.П. з питання розроблення землевпорядної 
документації щодо встановлення меж присадибної ділянки; 

30. Про відмову гр. Сіпко Н.С. в наданні дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 
особистого селянського господарства в межах населеного пункту;  

31. Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Криловій Г.Т.; 
32. Про відмову гр. Ковбасі В.В. в наданні дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для будівництва 
та обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд; 

33. Про розгляд заяв громадян з питань використання присадибних ділянок та 
щодо надання дозволів на розроблення проектів землеустрою; 

34. Про розроблення детального плану території та надання дозволу на розробку 
проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність для 
будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і 
споруд; 

35. Про розгляд звернення гр. Кириченко Т.О. щодо передачі їй у власність 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлових будинків, 
господарських будівель і споруд; 

36. Про передачу земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства у приватну власність гр. Повод К.М., яка має право постійного 
користування на цю ж ділянку для ведення особистого підсобного 
господарства; 

37. Про передачу земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства у приватну власність гр. Божко С.С., яка має право постійного 
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користування на цю ж ділянку для ведення особистого підсобного 
господарства; 

38. Про розгляд заяви гр. Прусової Л.П. з питання розроблення землевпорядної 
документації щодо встановлення меж присадибної ділянки; 

39. Про передачу у власність земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд 
(присадибних ділянок) гр. Мандрику А.М.; 

40. Про виділення в натурі земельних часток (паїв) гр. Кучмі Г.Г. та гр. Дроздовій 
Л.М. 

41. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо відведення 
у власність земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 
будинку, господарських будівель і споруд гр. Безродньому В.С.; 

42. Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського 
призначення. 

43. Про внесення змін до п.1.10. рішення сільської ради від 26.11.2019 року № 
678/1005 «Про внесення змін до договорів оренди земель 
сільськогосподарського призначення» 

 

Заперечень не буде? 

Хто за внесення змін до порядку денного прошу проголосувати  
хто за – 19;  

хто проти – 0;  

утрималися – 0; 

Прийнято. 
 

16. СЛУХАЛИ:                  Про виправлення технічних помилок у рішенні сільської ради  
                                              від 11.06.2019 року № 508/835. 
 

Доповідала:                       Завещана О.Л. ознайомила з проектом рішення.  

  

 Сільський голова:  Питання немає? Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 18, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

16. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно  «Про виправлення технічних 

                                             помилок у рішенні сільської ради від 11.06.2019 року  
            № 508/835», (додається). 
 

17. СЛУХАЛИ:      Про затвердження структури та штатної чисельності  
Широкобалківського закладу дошкільної освіти ясла-садка 
«Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 

на 2020 рік.   
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Доповідала:               Завещана О.Л., запропонувала після розгляду цього питання 

повернутися до розгляду 15 питання порядку денного: «Про    
затвердження структури та штатної чисельності Станіславського 
закладу дошкільної освіти – центр розвитку дитини «Казка» 
Станіславської сільської ради Херсонської області на 2020 рік»,  

ознайомила із проектом рішення по питанню «Про затвердження структури та штатної 
чисельності Широкобалківського закладу дошкільної освіти ясла-садка «Світлячок» 
Станіславської сільської ради Херсонської області на 2020 рік».   
 

Волос Любов Валентинівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 24, села Широка Балка, бухгалтер Широкобалківського закладу  дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 Що вирішили з посадою бухгалтер? 

 

 Сільський голова:  Давайте в січні місяці повернемося до цього 

питання.  
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Справа в тому, що я дуже прошу по нашому закладі у штатній структурі залишити 
посаду головного бухгалтера тому, що великий об’єм роботи. Я телефонувала у заклади 
дошкільні у м. Херсон, які на даний час також вийшли у фінансову самостійність і вони 
більш-менш схожі на наш садочок по кількістю дітей і у них у структурі є головний 
бухгалтер і бухгалтер. Пропоную слудуючу пропозицію вирішення питання у мене 
завідувач господарства, яка має надбавку за складність та напруженість у роботі бо у нас не 
має комірника але у неї є освіта бухгалтера. Я прошу в межах фонду ввести 0,5 одиниці 
бухгалтера і навантажити мого завгоспа. І тоді буде головний бухгалтер і бухгалтер, який 
буде підпорядкований головному бухгалтеру і все це буде у межах наших коштів і не треба 
буде ніяких служб створювати. Так працюють дитячі садки у м. Херсон. Я прошу введіть 
мені посаду 0,5 одиниці бухгалтера. 
 

Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 
супроводу 

           Людмила Григорівна, яка у завгоспа освіта? У неї є свідоцтво на базі школи. І вона 
за спеціальністю не працювала жодного дня. 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 У нас що у всіх бухгалтерів вища освіта? 

 

Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 
супроводу 

 Людина може бути прийнята на роботу без відповідної освіти за винятком з великим 
стажем роботи у цій сфері. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 У неї досвід є вона працює завгоспом дуже багато часу і робота її пов’язана з 
бухгалтерською. 



28 

 

 

Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 
супроводу 

 Так але запису в трудовій книжці, що вона працювала бухгалтером не має. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 То вже буде відповідати Людмила Григорівна. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Посада бухгалтер закінчила Харківський університет, курси. 

 

Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 
супроводу 

Завгосп іде як керівна посада. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

Знайдіть вихід із цієї ситуації премії я виплачувати щомісячно не можу.  
 

Кістінь Ірина Володимирівна, спеціаліст ІІ категорії з питань юридичного 
супроводу 

Згідно закону головний бухгалтер повинен бути на чолі бухгалтерської служби я 
дала службову записку. 
 

Зайшли до зали засідань депутати сільської ради Васильєва Тетяна Іванівна 

              Олійник Олена Миколаївна 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

Посада завгоспа не керівна, додавайте мені у структуру 0,5 одиниці бухгалтера. 
 

Сільський голова:  у нас, ще 30 питань пропоную у січні місяці 
    розглянути ці питання тільки до сесії вивчити 

    це питання. А зараз затвердити штатний розпис який 
пропонується до розгляду зараз, а у січні місяці внести зміни. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

Пропозиція не погана ввести 0,5 одиниці бухгалтера. Вірно говорить Ірина 
Володимирівна, що згідно Закону України «Про бухгалтерський облік» там прописано, щоб 
був або сектор, або відділ, або відокремлений підрозділ на чолі з головним бухгалтером. 
Але якщо ми повернемося у недалеке минуле коли були у нас сільські ради і у нас не було 
ні відділів, ні секторів, але у нас були у структурі головні бухгалтера, бухгалтер, касир, 
відокремленого підрозділу не було. Тому це не погана пропозиція 0,5 одиниці бухгалтера і 
1 одиниця головного бухгалтера. Давайте вийдемо так із цієї ситуації. 

 

Сільський голова:  заперечень не має? Немає. 
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Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Тоді вносимо зміни до даного проекту рішення і по Широкій Балці вводимо 1 
одиницю головного бухгалтера і 0,5 бухгалтера з 01.01.2020 року. 

 

Сільський голова:  Заперечення будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - -20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

17. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження структури та  
штатної чисельності Широкобалківського закладу дошкільної          
освіти ясла-садка «Світлячок» Станіславської сільської ради 

Херсонської області на 2020 рік», (додається). 
 

Сільський голова:  Пропозиція повернутися до розгляду 15 питання порядку 

    денного, яке було розглянуто 20.12.2019 року так, як рішення 

    було не прийнято. 
 

15. СЛУХАЛИ:        «Про    затвердження структури та штатної чисельності  
                                                Станіславського закладу дошкільної освіти – центр розвитку  
                                                дитини «Казка» Станіславської сільської ради Херсонської 
області на 2020 рік» 

      

 

Доповідала:                Завещана О.Л. пропонується розглянути дане питання зі змінами 

      до проекту рішення, а саме 

виключаємо з проекту рішення: 
1. Внести зміни до штатної структури Станіславського закладу дошкільної освіт - центр 

розвитку дитини «Казка» Станіславської сільської ради Херсонської області: 
а саме  
1.1. вивести з 25.02.2020 року штатну одиницю  

- головний бухгалтер – 1 одиниця 

1.2. ввести з  25.02.2020 року штатну одиницю 

-  бухгалтер – 1 одиниця 

включаємо в проект рішення пункт 1 слідуючого змісту: 
1. Внести зміни до штатної структури Станіславського закладу дошкільної освіт - центр 

розвитку дитини «Казка» Станіславської сільської ради Херсонської області: 
а саме:  

1.1.ввести з  01.01.2020 року штатну одиницю 

-  бухгалтер – 0,5 одиниці 
 

Пункт 3 виключаємо: 
3.Директору Станіславського закладу дошкільної освіт - центр розвитку дитини 
«Казка» Станіславської сільської ради Херсонської області Кислій Л.Г.: 
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3.1. Попередити працівника, який займає посаду головного бухгалтера у 
підпорядкованому закладі дошкільної освіти про наступне вивільнення або зміни 
істотних умов праці, згідно вимог чинного законодавства до 25.12.2019 року. 

3.2.  Внести відповідні зміни до документів закладу на підставі даного рішення. 
Пункт 5 виключити 

5. Затвердити структуру та штатну чисельність Станіславського закладу дошкільної 
освіти – центр розвитку дитини «Казка» Станіславської сільської ради  Херсонської 
області на 2020 рік,  яка вводиться в дію з 25.02.2020 року, що додається (додаток 2). 

 

 

Сільський голова:         Запитань, заперечень немає?  Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

15. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження структури та 

штатної чисельності Станіславського закладу дошкільної освіти 
– центр розвитку дитини «Казка» Станіславської сільської ради 

Херсонської області на 2020 рік», (додається). 
 

 

18. СЛУХАЛИ:           Про затвердження структури та штатної чисельності  Комунального 

закладу «Культурно-дозвілєвого комплексу» Станіславської     
сільської ради «Лідер на 2020 рік». 

  

Доповідала:                   Симоньянц С.М.  пропонується внести зміни до структури та 
штатної чисельності Комунального закладу Культурно- 

дозвілєвий комплекс Станіславської сільської ради «Лідер», а саме: 
1.1.вивести зі структури Культурно-дозвілєвий комплекс Станіславської сільської ради 

«Лідер» з 29.02.2019 року (штатну одиницю): 
- робітник з комплексного обслуговування й ремонту будинків  – 1 одиниця 

1.2.ввести з 29.02.2020 року до структури структурного підрозділу Культурно-

дозвілєвий комплекс Станіславської сільської ради «Лідер» Станіславського 
сільського Будинку культури 

- робітник з комплексного обслуговування й ремонту будинків – 1 одиниця 

Постає питання у Широкобалківському БК на даний час робиться опалення хто буде 

опалювати приміщення. Треба опалювач. У нас економія кошів по закладу директора 
Станіславського БК не має, методиста не має. Я виконую роботу за трьох. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 По нормативним документам у Станіславський БК положено 0,88 одиниці робітник 
з комплексного обслуговування й ремонту будинків ми ставимо Вам 1,0 одиницю, так як в 
нормативному документі також прописано як у садочках, якщо у нас є кошти ми можемо 
ставити більше за норму одиниць. Тому пропозиція робітник з комплексного 
обслуговування й ремонту будинків  0,5 одиниці у Станіславський СБК та 0,5 одиниці у 
Широкобалківський СБК. 
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Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 
сільської ради 

 Як одна людина може опалювати два приміщення?  

 

 Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Це питання треба було опрацювати до сесії Світлана Миколаївна. 
 

Сільський голова:  Давайте коли зробимо опалення повернемося до цього 

питання. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Пропоную ввести 0,5 одиниці опалювача до Широкобалківського СБК. 
 

Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 
сільської ради 

 У нас на сьогоднішній день у структурі КЗ КДК «Лідер» 20 одиниць з яких не 
використовується завідувач Станіславського СБК та методист у січні звільняється художній 
керівник. Завідувача поки, що ми не беремо бо може бути реорганізація КЗ КДК «Лідер».  
 

Сільський голова:  Я думаю, що на три місяці можна взяти опалювача. 
 

Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 
сільської ради 

 Ще питання по електромонтеру. Культура фінансувалася і фінансується із 
залишків, що залишаються давайте щоб відношення було однакове. Я нічого не хочу 
сказати проти Станіславської школи мистецтв, але захотіли з 0,5 одиниці зробили 1,0 
одиницю звукорежисера, а це установа де не проводяться загально сільські свята, що робить 
1 одиниця звукорежисера у закладі СШМ щодня. А у нас 0,5 одиниці звукорежисера у 
Широкобалківському СБК і 0.5 одиниці у Станіславському СБК. Все нам нічого не треба 
на мінімальні заробітні плати, а потім вимагають із культури не відомо, що. Звісно, що я 
зараз не знайду ні завідувача, ні художнього керівника на мінімальну заробітну пату із 
таким навантаженням. Ось так ми хочемо культуру підняти. Нам треба електромонтер у 
Широкій Балці у костюмерній електропроводка перегнила. 
 

Сільський голова: У мене пропозиція тоді не опалювача брати, а  робітника з  
   комплексного обслуговування й ремонту будинків 1 одиницю, 
але він повинен розумітися в електриці, а не взяти такого, що не може гвіздка забити. Бо 
опалювати це зрозуміло, але не зранку, бо діти у першій половинні дня у школі. А що він 
буде робити до обіду.  

 

Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 
сільської ради 

 Ознайомила з проектом рішення сільської ради. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

вносимо зміни до проекту ввести з 01.01.2020 року до структури структурного підрозділу 
Культурно-дозвілєвий комплекс Станіславської сільської ради «Лідер» 
Широкобалківського сільського Будинку культури 

- робітник з комплексного обслуговування й ремонту будинків  – 1 одиниця 
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 І по тексту рішення змінити дату з 25.02.2019 на 29.02.2020 року і де рік у проекті 
вказано 2019 замінити по тексту на 2020 рік. 
 

Сільський голова:     заперечення є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

      

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

18. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження структури та 

                                            штатної чисельності  Комунального закладу «Культурно- 

                                            дозвілєвого комплексу» Станіславської     сільської ради «Лідер 
на 2020 рік»», (додається). 
 

19. СЛУХАЛИ:            Про затвердження структури та штатної чисельності  
                                               комунальної установи «Центр з надання соціальних послуг»  
                                               Станіславської сільської ради Херсонської області на 2020 рік.  
 

Доповідала:                        Швець К.І. ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 У мене запитання, щодо покладення обов’язків на посадову особу яка буде надавати 
юридичні консультації? 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Це у ЦНАПі. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

 Скільки чоловік обслуговує один соціальний робітник максимум? 

 

Швець Катерина Іллівна, директор Комунальної установи «Центр з надання 
соціальних послуг» Станіславської сільської ради 

 Зінчак Г.Ф. у с. Широка Балка обслуговує – 8 громадян; 
 Дмитраш Т.А. – обслуговує 7 громадян; 

 Горчаковська В.В. – 10 громадян; 
 Сухоплещенко В.Т. – 9 громадян; 
 Іокова Г.М. – 9 громадян; 
1 штатна одиниця для обслуговування 6 осіб у сільській місцевості  
1 штатна одиниця для обслуговування 2-х непрацездатних громадян з V  групою рухової 
активності; 
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Наприклад у Дмитраш Т.А. на обслуговуванні 2-є непрацездатних громадян з V 

групою рухової активності і ще 5 людей похилого віку. У кожного працівника іде 
перенавантаження. 

 

Чинко Раїса Михайлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 2, село Станіслав, приватний підприємець 

 А у нас є працівник по роботі з багатодітними сім’ями. 
 

Швець Катерина Іллівна, директор Комунальної установи «Центр з надання 
соціальних послуг» Станіславської сільської ради 

Фахівець з соціальної роботи. 
 

Чинко Раїса Михайлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 2, село Станіслав, приватний підприємець 

Як часто вони відвідують такі сім’ї? 

 

Швець Катерина Іллівна, директор Комунальної установи «Центр з надання 
соціальних послуг» Станіславської сільської ради 

Кожну п’ятницю здійснюється інспектування сімей. 
 

Чинко Раїса Михайлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 2, село Станіслав, приватний підприємець 

Вони бачать, що ці діти їдять, на чому вони сплять? 

 

Швець Катерина Іллівна, директор Комунальної установи «Центр з надання 
соціальних послуг» Станіславської сільської ради 

Так. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

Когось ми не бачимо? Сільська рада не ходить у кожний дім багатодітних чи інших 
сімей. Ми реагуємо на подання лікарні, шкіл, звернення громадян. Якщо Ви знаєте, що є 
сім’я яку треба перевірити і взяти під супровід зверніться тоді працівники перевірять цю 
сім’ю.  

 

Сільський голова:            Більше питань нема. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.               “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                              

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

19. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження структури та  
                                            штатної чисельності комунальної установи «Центр з надання  
                                            соціальних послуг» Станіславської сільської ради Херсонської 
області на 2020 рік», (додається). 
 

20. СЛУХАЛИ:            Про затвердження структури та штатної чисельності 
                                               Станіславської школи мистецтв на 2020 рік. 
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Доповідала:                         Завещана О.Л., так як директор Станіславської школи мистецтв 

на лікарняному проект рішення доповідаю я. Проект рішення  
 був розроблений на спільному засіданні постійних комісій 

07.11.2019 року ознайомила із проектом рішення, що додається. 
  

Чечін Євген Васильович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 6, села Станіслав, керівник господарської ланки, ф/г «Агата  

 А секретар-друкарка там обов’язково якщо є заступник? 

 

 Із залу у них не має зараз заступника. 
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Чому вона говорила, що настроювач піаніно у них 0,25 а зараз звучало – 0,5? 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 На проекті і додатку до проекту Ваші підписи. 
 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 Вона говорила, що стоїть у них настроювач піаніно 0,5 одиниці, а використовують 
0,25 одинці. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Вони не використовують усі одиниці які затверджені. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 А по заучу, що вирішили? 

 

Сільський голова:  Поки, що вакантна посада.  
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Ми пропонували внести зміни до Статуту. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Так він їм треба чи не треба? 

 

Сільський голова:  сільський голова треба. 
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 У минулому році ми кошти виділяли на фінансування музичної школи 1 млн 600 тис. 
грн., а у цьому році 2 млн. 
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Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Це загальна сума, а там і комунальні видатки. І бюджет іде загальний та спецфонд. 
За договором оренди ми відшкодовуємо школі кошти за комунальні послуги. 
 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 А з спецфонду вони можуть відшкодовувати комунальні витрати? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Ні. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Скільки вони платять кошти за комунальні послуги? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Прораховується від площі орендованого майна за воду, за світло, за тепло. 
балансоутримувачем є школа, а музична школа орендує це майно. Згідно законодавства 
Станіславська музична школа повинна Станіславському ЗПЗСО відшкодовувати кошти за 
комунальні послуги бо це різні кошти, школи це базова дотація з держави, а Станіславську 
музичну школу ми утримуємо за кошти місцевого бюджету. 
 Перед тим, як школа стала автономною відділ освіти заключив договір оренди з 
музичною школою, до виходу в автономію відділом освіти були проведені тендерні 
процедури і до кінця року відділ освіти платив за газ і електроенергію кому 
відшкодовувати. Відшкодування у цьому році було лише за водопостачання на наступний 
рік школа заключає угоди з обленерго сама закуповує вугілля то будемо тепер 
відшкодовувати шуолі кошти. 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Не розумію одні і ті ж самі класи. Опалюємо усі класи. 
 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

Загальний фонд бюджету по Станіславській школі мистецтв 2 млн. 53 тис грн із них 
заробітна плата 1 млн. 640 тис. грн 

нарахування на заробітну плату 360,800 тис. грн 

загальна сума на заробітну плату 2 млн 800 грн 

комунальні послуги 42220 грн. 

і просто у них послуги за інтернет і т.д. 
 

Сільський голова:   Якщо запитань більше немає? Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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20. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження структури  
       та штатної чисельності Станіславської школи мистецтв на 2020  
       рік), (додається). 
 

21. СЛУХАЛИ:                 Про організацію оплачуваних громадських робіт на 2020 рік. 

 

 

Доповідала:                         Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення, що додається. 
  

Сільський голова:  Запитання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.              “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

21. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про організацію оплачуван 

             громадських робіт на 2020 рік, (додається). 
 

22. СЛУХАЛИ:                 Про перелік робіт, що будуть виконуватись робітниками  

       зайнятими на громадських роботах. 

 

Доповідала:                         Завещана О.Л. ознайомила із проектом рішення, що додається. 
  

Чечін Євген Васильович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 6, села Станіслав, керівник господарської ланки, ф/г «Агата  

           А біля будинків де проживають інваліди, люди похилого віку вони можуть  

прибирати бур’яни? 

 

Лихошва Олена Віталіївна, керуючий справами (секретар) виконавчого комітету 

 Ні, це і називається громадські роботи. 
 

Сільський голова:  Якщо більше запитань? Немає. Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

22. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про перелік робіт, що будуть  

                                             виконуватись робітниками зайнятими на громадських роботах, 

            (додається). 
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23. СЛУХАЛИ:                 Про реєстрацію транспортного засобу. 
 

Доповідав:                        Желуденко В.В. ознайомив із проектом рішення, що додається. 
  

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Скільки коштує цей автомобіль? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

 Вартість автомобіля 1 млн 149 тис. грн 

  

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Скільки наших коштів затрачено? 

 

Сміюха Наталія Володимирівна начальник відділу, головний бухгалтер 

36,0 тис кошти місцевого бюджету 

 

Безродній Олександр Костянтинович, депутат Станіславської сільської ради 
виборчий округ 23, села Широка Балка, пенсіонер 

Сміттєвоз ми придбали, а сміттєзвалище коли зробимо? По полям розвозимо сміття. 
 

 

Сільський голова:  По сміттєзвалищі питання складне на скільки я знаю 

у Білозерськом районні не має жодного легального 
сміттєзвалища. У м. Херсоні можливо є офіційне  

сміттєзвалище. Чому бо оформлення сміттєзвалища потребує великих капітальних 
вкладень. Можливо вирішиться питання по сміттєпереробному заводу. Раніше Гордєєв 
говорив, що планували сміттепереробний завод у Посад-Покровську на два міста Херсон і 
Миколаїв, але поки, що з даного питання нічого не робиться. Можливо треба переговорити 
із містом і возити наше сміття у місто. Але це затратно і піде збільшення вартості вивозу 
сміття.  
 

Чинко Раїса Михайлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 2, село Станіслав, приватний підприємець 

 У нас яма де сміття викидають усередин чиста зелена, а навколо ями висипають 
сміття, можливо треба якийсь штраф накласти.  
    

Сільський голова:  Я вас розумію але зараз ми це питання не вирішимо, а сесію 

    треба закінчувати. Можливо коли будуть працювати робітники 

    з Центру зайнятості поставити чергувати на протязі місяця.  
Якщо більше запитань? Немає. Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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23. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про реєстрацію транспортного 

                                             засобу» (додається). 
 

24. СЛУХАЛИ:               Затвердження графіку проведення чергових пленарних засідань 

                                           сесій сільської ради у 2020 році. 
 

Доповідала:                        Завещана О.Л. ознайомив із проектом рішення, що додається. 
  

  

Сільський голова:  Запитання будуть по даному питанню? Немає. Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

24. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Затвердження графіку 

проведення чергових пленарних засідань сесій сільської ради у 
2020 році» (додається). 

 

25. СЛУХАЛИ:               Про затвердження плану дій щодо просування гендерної рівності  
           у Станіславській громаді Херсонської області на 2019-2020 роки. 
 

Доповідала:                        Лихошва О.В. інструментарій гендерної рівності, був розроблений 
Національним демократичним інститутом (НДІ) в рамках 
програми DOBRE. Інструментарій – це комплексна система, яка 

дозволяє оцінити реальний стан гендерної рівності у різних сферах життя громади та 
розробити план дій щодо його покращення. Наша громада  вже пройшла оцінювання за 
Інструментарієм  На основі результатів оцінки стану гендерної рівності розпочато роботу 
над розробкою Плану дій щодо просування гендерної рівності  у Станіславській сільській 
раді на 2019-2020роки  – це сприяє підвищенню послуг для населення, оскільки 
вибудовується чіткі орієнтири на конкретного споживача, ефективному використанню 
ресурсів, а також дає можливість прийняти до уваги широке коло питань, вирішення яких 
створює рівні можливості для всіх членів суспільства і забезпечує його сталий розвиток. 
Складові плану дій  
 цілі;  
 пріоритети;  
 заходи (діяльність) за пріоритетами відповідності до статей Хартії; 
 особа, відділ або організація, відповідальна за виконання;  
 ресурси 

 часові рамки;  
 план комунікації та навчання 

 показники моніторингу й оцінки впливу  

Тож, Інструментарій - це пошаговий алгоритм він допоможе врахувати ґендерний аспект 
на всіх етапах розробки місцевої політики, а отже сприятиме розвитку громади, усуненню 
проявів будь-якої дискримінації, врахуванню і максимальному задоволенню потреб всіх 
мешканців. 
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   На спільному засіданні комісій попередньо розглядалось дане питання. Ознайомила із 
основними аспектами Плану дій та проектом рішення, що додається. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

Фінансування плану? 

Лихошва Олена Віталіївна, керуючий справами (секретар) виконавчого 
комітету 

Без фінансування. 

Сільський голова: Якщо запитань більше немає, голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

25. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження плану дій  
            щодо просування гендерної рівності у Станіславській громаді  
            Херсонської області на 2019-2020 роки» (додається). 
 

26. СЛУХАЛИ:               Про затвердження Положення про консультації з громадськістю 

                                           в Станіславській територіальній громаді. 
 

Доповідала:                     Завещана О.Л., ознайомила із Положенням та проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо.  

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

26. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження Положення  
                                             про консультації з громадськістю в Станіславській  
             територіальній громаді» (додається). 
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27. СЛУХАЛИ:               Прогноз бюджету Станіславської об’єднаної територіальної    
                                           громади на 2021-2022 роки. 
 

Доповідала:                     Сміюха Н.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо.  

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

27. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення  «Прогноз бюджету Станіславської 
                                             об’єднаної територіальної громади на 2021-2022 роки»  
                                             (додається). 
 

28. СЛУХАЛИ:                Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення  
земельних ділянок у власність громадянам — учасникам АТО  
для ведення особистого селянського господарства та про 

передачу земельних ділянок у приватну власність 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть?  
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий  округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

Це контур коло пансіонату? 

 

Загоровська Л.В.   Так це контур коло пансіонату у Черкас. І контур 5,9 ми ділили, 
які були в оренді у Ференц, ми його вилучили з оренди і поділили на частки. 
 

Сільський голова: Питань більш Немає. Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

28. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення  «Про затвердження проектів землеустрою 

                                             щодо відведення земельних ділянок у власність громадянам —  

                                             учасникам АТО  для ведення особистого селянського 
господарства та про передачу земельних ділянок у приватну власність», (додається).                          
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29. СЛУХАЛИ:                Про розгляд заяви гр. Майдан А.П. з питання розроблення  
    землевпорядної документації щодо встановлення меж  
    присадибної ділянки; 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

29. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення  «Про розгляд заяви гр. Майдан А.П. з 

    питання розроблення землевпорядної документації щодо 

    встановлення меж присадибної ділянки», (додається).                                
 

 

30. СЛУХАЛИ:                Про відмову гр. Сіпко Н.С. в наданні дозволу на розробку 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 
особистого селянського господарства в межах населеного пункту 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 1. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

30. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення  «Про відмову гр. Сіпко Н.С. в наданні 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність 
для ведення особистого селянського господарства в межах населеного пункту», (додається).               
 

31. СЛУХАЛИ:                Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Криловій Г.Т 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
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ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 21, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

31. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про виділення в натурі 
земельної частки (паю) гр. Криловій Г.Т», (додається).                                  
 

 

32. СЛУХАЛИ:                Про відмову гр. Ковбасі В.В. в наданні дозволу на розробку 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для будівництва та 
обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд 

 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

         Яка там загальна площа? 

 

Загоровська Л.В. залишається 0,10 га 

 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 Євтюшкін В.В. вже оформив земельну ділянку? Він взагалі не проживає у нас. 
Можливо треба викликати його у сільську раду і він відмовиться? 

 

Загоровська Л.В. ми працюємо над цим написали йому листи. Перший лист надіслали 
йому, мати відмовилася отримати. Написали друге повідомлення і 
зараз він змінив адресу, навіть інша область, вже не Херсонська. Тобто 

ми працюємо над цим питанням але це не факт, що коли він можливо відмовиться ми  
зможемо надати 0,25 га. 

 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 По факту скільки буде землі. 
 

Загоровська Л.В.  У заяві чітко на 0,25 га. 

 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 Перепише заяву. 
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Загоровська Л.В. буде інша заява, буде інше рішення. Коли у 2016 році ділянку 
зменшили, площу залишили за житловим будинком. Питання зараз 
стоїть в тому, щоб розпорядитися рештою землі відведеною під 

будинок треба визнавати спадщину відумерлою над цим зараз спеціалісти працюють. Але 
якщо дійсно Євтюшкін В.В. повідомить або не повідомить нас у той термін який ми йому 
пишемо то ми зможемо прийняти рішення про скасування рішення і знову ж розглядати 
заяву Ковбаси В.В. але на меншу площу ніж 0,25, адже за будинком все одно повинно 
залишитися площа землі. 
 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 Сам будинок не чіпаємо даємо землю, що біля будинку? 

 

Загоровська Л.В.       за будинком рахувалося приблизно 0,24 га ми маємо залишити 

          площу за будинком. 
 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 А не має такого, що якщо він не використовує певний час цю землю. 

 

Загоровська Л.В.       ні не має бо використовувати має право з того часу коли зареєструє 

          право власності. Ми посилаємося на те, що проект повинен 
розроблятися у піврічний термін. Якщо він нам у поставлені строки не надасть відомості 
чи розробляє проект чи не розробляє далі будемо розглядати це питання. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Я у минулому році подавав подання за безгосподарські будинки так ми 
переговорили і на цьому все стало. Можливо визначитися із якимись житловими 
будинками і вигорнути щоб не портили вид села. 
 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 А Ковбасі взаглі не має там землі щоб взяти зараз? 

 

Загоровська Л.В.       поки, що не має. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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32. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення «Про відмову гр. Ковбасі В.В. в наданні 
дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність 
для будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд», 
(додається).                                  
 

 

33. СЛУХАЛИ:                Про розгляд заяв громадян з питань використання присадибних 

    ділянок та щодо надання дозволів на розроблення проектів  
    землеустрою. 
 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

33. ВИРІШИЛИ:                Прийняти рішення «Про розгляд заяв громадян з питань 

    використання присадибних ділянок та щодо надання  
     дозволів на розроблення проектів землеустрою», (додається).                  
 

34. СЛУХАЛИ:                Про розроблення детального плану території та надання 
дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність 
для будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд. 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

              Фінансування буде він здійснювати? 

 

Загоровська Л.В. Так.  
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

             Ми ж не винні що вулиця Молочна ніде не внесена 

 

Загоровська Л.В. Ви не винні. Генеральний план розроблявся у 1987 році вулиця 
Молочна друга частина робилася без Генерального плану не 
було таких вимог. Всі хто оформляли право власності на 

земельні ділянки до 2013 року оформляли без детальних планів. Зараз після 2013 року пів  

вулиці розробляли детальний план. 
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Сільський голова: Ще питання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 19, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

34. ВИРІШИЛИ:                Прийняти рішення «Про розроблення детального плану 
території та надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 
ділянок у власність для будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських 
будівель і споруд», (додається).               
                    

35. СЛУХАЛИ:                Про розгляд звернення гр. Кириченко Т.О. щодо передачі їй у 
власність земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлових будинків, 
господарських будівель і споруд; 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

35. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд звернення гр. Кириченко Т.О. 
щодо передачі їй у власність земельної ділянки для будівництва 
та обслуговування житлових будинків, господарських будівель 
і споруд», (додається).                                  

36. СЛУХАЛИ:                Про передачу земельної ділянки для ведення особистого 
селянського господарства у приватну власність гр. Повод К.М., яка має право постійного 
користування на цю ж ділянку для ведення особистого підсобного господарства 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 20, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

36. ВИРІШИЛИ:                  Прийняти рішення «Про передачу земельної ділянки для ведення 
особистого селянського господарства у приватну власність гр. 
Повод К.М., яка має право постійного користування на цю ж 
ділянку для ведення особистого підсобного господарства», 

(додається).                                  

 

37. СЛУХАЛИ:                Про передачу земельної ділянки для ведення особистого 
селянського господарства у приватну власність гр. Божко С.С., яка має право постійного 
користування на цю ж ділянку для ведення особистого підсобного господарства 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 19, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

37. ВИРІШИЛИ:                  Прийняти рішення «Про передачу земельної ділянки для ведення 
особистого селянського господарства у приватну власність гр. 
Божко С.С., яка має право постійного користування на цю ж 
ділянку для ведення особистого підсобного господарства», 

(додається).                                  

38. СЛУХАЛИ:                 Про розгляд заяви гр. Прусової Л.П. з питання розроблення  
                                             землевпорядної документації щодо встановлення меж 

                                             присадибної ділянки; 
  

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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38. ВИРІШИЛИ:                  Прийняти рішення «Про розгляд заяви гр. Прусової Л.П. з 
питання розроблення землевпорядної документації щодо встановлення меж присадибної 
ділянки», (додається).                                  
 

39. СЛУХАЛИ:              Про передачу у власність земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд (присадибних 
ділянок) гр. Мандрику А.М.; 
    

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

39. ВИРІШИЛИ:                  Прийняти рішення «Про передачу у власність земельної ділянки 
для будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд 
(присадибних ділянок) гр. Мандрику А.М.», (додається).                                  
 

40. СЛУХАЛИ:              Про виділення в натурі земельних часток (паїв) гр. Кучмі Г.Г. та  
                                          гр. Дроздовій Л.М. 
 

 Доповідала:                  Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, що додається. 

 

Сільський голова: Запитання будуть?  
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

                  Де ці землі знаходяться? 

 

Загоровська Л.В. Кучми Г.Г. в с. Станіслав, Дроздової Л.М. с. Широка Балка. 
 

 

Сільський голова: Якщо запитань більше немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 18, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

40. ВИРІШИЛИ:                  Прийняти рішення «Про виділення в натурі земельних часток  
                                                 (паїв) гр. Кучмі Г.Г. та гр. Дроздовій Л.М.», (додається).                          
 

41. СЛУХАЛИ:              Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 
відведення у власність земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 
будинку, господарських будівель і споруд гр. Безродньому В.С.; 
 

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Сільський голова:        Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 18, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

41. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення «Про надання дозволу на виготовлення проекту 
землеустрою щодо відведення у власність земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд гр. Безрод- 

ньому В.С.», (додається).          
 

42. СЛУХАЛИ:          Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського 
призначення. 

     

Доповідала:                     Загоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення, 
                                           що додається. 
 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

           Скільки за один гектар оренди у коштах отримає сільська рада? 

 

Загоровська Л.В.       1515 грн за 1,0 га. У нього по невитребуваних паях найвища ставка. 
 

 

Сільський голова:        Більше запитань нема? Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Тарасова С.М.               “За” - 18, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова: Рішення прийняте.

42. ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення «Про внесення змін до договорів оренди
земель сільськогосподарського призначення», (додаегься).

43. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до п.1.10. рішення сільської ради від 26.11.2019
року На 678/1005 «Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського
призначення»

Доповідала: Заґоровська Л.В. ознайомила із проектом рішення,
що додається.

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуемо.

Диієтряпський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради,
виборчий округ М? 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Диістр»

Заявив про конфлікт інтересів.

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ

Тарасова С.М. “За“ - 18, “Проти” - 0, “Утрималось” * 0.

Сільський голова: Рішення прийняте.

43. ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення «Про внесеннязмін до п. 1 . 10. рішення сільської
ради від 26.11.2019 року На 678/1005 «Про внесення змін до договорів оренди земель
сільськогосподарського призначення», (додається).

Сільський голова: Всі питання порядку денного ХХХІХ сесії УП скликання
розглянуті.
На цьому засідання ХХХ]Х сесії УП скликання я оголощую

закритим.
Дякую за роботу

Звучить Державний Гімн

Станіславський сільський В.В. Желуденко
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С П И С О К 

депутатів присутніх на ХХХVІІІ сесії VІІ скликання 

26.11.2019 

 

1. Петрушак Анатолій Миколайович 

2. Семенчук Михайло Миколайович 

3. Василенко Анатолій Вікторович 

4. Дністрянський Віктор Степанович   

5. Тарасова Світлана Миронівна 

6. Потяк Надія Володимирівна 

7. Литвиненко Інна Павлівна 

8. Москаленко Світлана Ярославівна 

9. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

10. Чечіна Альона Миколаївна 

11. Завещана Ольга Леонідівна 

12. Моравська Ірина Василівна 

13. Мацур Євгеній Іванович 

14. Волос Любов Валентинівна 

15. Олійник Олена Миколаївна 

        

С П И С О К 

депутатів присутніх на ХХХІХ сесії VІІ скликання 

23.12.2019 

 

 

1. Подопригора Володимир Миколайович (був присутній лише на початку 

         пішов із засідання перед першим 

         питанням)    
2. Чинко Раїса Михайлівна  

3. Маловічко Марія Петрівна  
4. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

5. Чечін Євген Васильович 

6. Безродня Світлана Петрівна 

7. Василенко Анатолій Вікторович 

8. Дністрянський Віктор Степанович   
9. Тарасова Світлана Миронівна 

10. Потяк Надія Володимирівна 

11. Єфімов Сергій Григорович 

12. Москаленко Світлана Ярославівна 

13. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

14. Чечіна Альона Миколаївна 

15. Завещана Ольга Леонідівна 

16. Моравська Ірина Василівна 

17. Мацур Євгеній Іванович 

18. Безродній Олександр Костянтинович 

19. Волос Любов Валентинівна 

20. Олійник Олена Миколаївна 

21. Васильєва Тетяна Іванівна 
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С П И С О К 

депутатів відсутніх на ХХХІХ сесії VІІ скликання 

20.12.2019 

 

1. Подопригора Володимир Миколайович  
2. Чинко Раїса Михайлівна  

3. Маловічко Марія Петрівна  
4. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

5. Конар Микола Олександрович 

6. Чечін Євген Васильович 

7. Безродня Світлана Петрівна 

8. Єфімов Сергій Григорович 

9. Муравська Тетяна Іванівна 

10. Безродній Олександр Костянтинович 

11. Васильєва Тетяна Іванівна 

 

 

 

С П И С О К 

депутатів відсутніх на ХХХІХ сесії VІІ скликання 

23.12.2019 

 

1. Конар Микола Олександрович 

2. Петрушак Анатолій Миколайович 

3. Семенчук Михайло Миколайович 

4. Литвиненко Інна Павлівна 

5. Муравська Тетяна Іванівна 
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         С П И С О К 

присутніх запрошених на ХХХІХ сесії VІІ скликання 

20.12.2019 

 

 

1. Сміюха Наталія Володимирівна 

2. Філіпченко Віталій Олександрович 

3. Загоровська Людмила Вікторівна 

4. Кістінь Ірина Володимирівна 

5. Швець Катерина Іллівна 

6. Савченко Катерина Михайлівна 

7. Кравченко Галина Іванівна 

8. Сербін Анна Анатоліївна 

9. Кисла Людмила Григорівна 

10. Волошин Федір Євгенович 

 

           С П И С О К 

присутніх запрошених на ХХХІХ сесії VІІ скликання 

23.12.2019 

 

 

1. Сміюха Наталія Володимирівна 

2. Філіпченко Віталій Олександрович 

3. Загоровська Людмила Вікторівна 

4. Кістінь Ірина Володимирівна 

5. Швець Катерина Іллівна 

6. Савченко Катерина Михайлівна 

7. Кравченко Галина Іванівна 

8. Сербін Анна Анатоліївна 

9. Кисла Людмила Григорівна 

10. Волошин Федір Євгенович 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


